



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Protokoll Styrelsemöte nr 4 20221208 Scaniarinken

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson,
Kallade Patrik Svensson, Andreas Ekström, Tony Sandberg, Robert Andersson
Adjungerade Timmy Cox, Jim Karlsson, Inga-May Forslund
Ej närvarande Robert Andersson, Lars Axelsson, Martin Lyckström, Inga may Forslund

1 **Mötets öppnande**

Tony hälsar välkommen och öppnar mötet

2 **Sekreterare**

Timmy Cox

3 **Justerare**

Andreas Ekström Terese Karlsson

4 **Föregående protokoll** ok

5 **Fastställande av dagordning** ok

6 **Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa själva)** Inga inkomna eskaleringar

7 **Fokuspunkter**

7.1 Organisation, Diskussion kring hur Söif ska organisera sig framåt förs.

Beslut; frågan diskuteras vidare vid nästkommande möte

7.2 Verksamhetsplan uppföljning, **Beslut;** En heldagskonferens den 12/3 där ytterligare uppföljning görs samt där kommande VP formuleras. Timmy återkommer med plats och tider.

7.3 Tv-puck, **Beslut;** En grupp bestående av Patrik, Terese, Robert skapas för att utreda vägen framåt med TV-Pucken.

7.4 Möte med Upplands styrelse ang HOKO, **Beslut;** Tony kommer överens med Christian/Uppland om ett datum för när det kan ske.

7.5 Inför Regionsmöte, Inför mötet ska SöIF nominera en kandidat till ordförande regions TK. **Beslut;** Lars Andersson tillfrågas.

8 **Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg)**

8.1 Nulägesrapport, Timmy

Med fokus på

- Domarprojekt/rekrytering, samarbetsprojekt Uppland/Södermanland har påbörjats där kartläggning och aktivitetsplan har påbörjats. Återkoppling. Träff i södermanland 12/2 och i Uppland 11/2. Samarbete inom hela regionen initieras.



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

- Dam/flickhockey evenemang heldag planers för flickor AB 21/1 i Katrineholm och flickor BC 18/3 i Järna
- Grafisk profil HOKO diskuteras inom Region Öst
- Plandisc kommer att användas inom SIF HOKO SDF och kommer att erbjudas föreningarna i syfte att skapa en större överskådlighet inom Svensk hockey
- Sportutvecklare, möten med alla föreningar har genomförts i en första inventering om var behovet finns i det sportsliga.
- Föreningsutvecklarkonferens i samband med VM Östersund (SIF, HOKO)

8.2 Ekonomi (Tony). -Löper enl budget och VP

8.3 Utbildning (Patrik, Jim) -Utbildning har utförts i Katrineholm, Kurserna fylls snabbt. Många anmälda på våra kurser från andra distrikt.

8.4 Disciplin (Jim) - Fler ärenden än önskvärt. Betydligt fler än de sista åren.

8.5 Tävlning (Lars)

8.6 Funktionär (Andreas) - Har påbörjat planering inför nästa år hur utbildningarna ska läggas upp.

8.7 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik) - Alla avgifter har inkommit och planering inför kommande år påbörjas i närtid.

8.8 Region Öst (Martin, Tony) - Kommande möte är 20/12. Tony återkommer med rapport vid nästa möte.

9 Övriga frågor

Tränarkonvent för distriktets ledare diskuterat, **Beslut**; Timmy, Terese, och Robert ser över ett arrangemang.

10 Nästa möte

9 januari 17.30 pressrummet scaniarinken

Kommande möten efter den 9 januari planeras till den andra måndagen varje Månad som följer; 13/2, 13/3, 10/4, 8/5

Samtliga möten med start kl 17.30 och platsen I Pressrummet, Scaniarinken såvida Inget annat meddelas separate.

11 Mötet avslutas